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Dagsorden iflg. vedtægterne 

1. Valg af ordstyrer 

2. Valg af referent 

3. Valg af stemmetællere 

4. Formandens beretning 

5. Kassererens fremlæggelse af regnskab 

6. Behandling af indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelse: 

Valg af formand - vælges for to år - er på valg i ulige år 

Valg af kasserer - vælges for to år - er på valg i lige år 

Valg af bestyrelsesmedlemmer - vælges for to år, og 2 medlemmer er på valg i ulige år samt 2 

medlemmer er på valg i lige år. 

Valg af suppleanter, der er på valg hvert år. 

8. Valg af kritisk revisor – vælges for et år 

9. Debat 

10. Eventuelt 

Ad 1 - Valg af ordstyrer 

Henrik Priip 

Ad 2 - Valg af referent 

Niels Erik  

Ad 3 - Valg af stemmetællere 

Annette og Martin 

Ad 4 - Formandens beretning  

Nu kan vi endnu en gang se tilbage på et år fyldt med god musik.  

Musik, som vi i bestyrelsen kan se på med tilfredshed, fordi vi altid går efter det vi selv betragter som 
virkelig kvalitet og vi bliver sjældent skuffede.  

Nogle gange bliver vi selvfølgelig skuffede, hvis der ikke møder så mange op til koncerten, men vi kan 
dog sige, at det virker som om, interessen er stigende.  

Vi kan nævne nogle af de store trækplastre som de skotske grupper Scotia Nostra, Manran og Kris 
Drever & Boo Hewerdine svenske Væsen & Ale Møller og danske Habadekuk.  

I foråret 2023 lage vi ud med Scotia Nostra med en Burns Night, rigtig godt besøg. D.12 marts havde vi 
besøg af Manran der gav en fabelagtig koncert, ligesom det var dejligt at opleve, med et pænt frem 
møde til skotske Kris Drever & Boo Hewerdine d.30april. Norske Erlend Viken Trio d. 11 maj var lidt af 
en skuffelse både musikalsk og publikumsmæssig. D. 24 maj havde vi en dejlig koncert med 
skotske/danske McGoldrick, Donnelly & Murray + Andreas Tophøj & Rune Barslund. Vi sluttede forårets 
koncert række d. 24 maj. Dans i tanken med altid festlige Habadekuk, der gav publikum en dejlig 
danseaften det har været en stor succes, de gange vi har lavet bal.  

I efteråret d. 7 sep. havde vi besøg af The Fugitives en dejlig koncert, men et skuffende publikums 
fremmøde. Til koncerten d.17. sep med danske Molde fik vi en dejlig musikalsk oplevelse med et pænt 
publikums fremmøde. D. 1 okt. fik vi besøg fra Sverige af Væsen & Alle Møller der gav en forrygende 
koncert og dejligt meget publikum. November her havde vi først besøg af Helen Blum & Harald H Band 
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en dejlig koncert. Sidst I nov. havde vi årets sidste koncert med skotske Kinnaris også en dejlig koncert 
dog med begrænset publikums tilslutning.  

Det nye år lagde ud med en koncert med Folkekons- og en med MC Hansen - som jeg dog ikke kunne 
deltage i, da Dorthe og jeg var i Skotland til Celtic Connections. I februar havde vi så koncert med 
gruppen BRAGR (hvor jeg desværre var syg - men jeg ved at det var en fin koncert.  

I dag (d. 10. april) har vi så koncert med gruppen Barrow, som jeg er meget spændt på.  

Og så har vi en imponerende række koncerter resten af dette år. Her i foråret: Ryan Young & David 
Foley 24/4 og Optur d. 15/5.  

Efteråret byder på Flook d. 25/9. Kaper Buch M. band d. 10/10. Rumklang + Christenen & Kanne d. 
23/10. Alex Nyborg Madsen & Friends d. 13/11.  

I 2025 Byder vi på Allan Taylor(4/2) Eleanor Shanley & John Feely (2/3) Theesink & Møller (30/4)  

SÅ - SIG IKKE AT DER IKKE ER NOGET AT GLÆDE SIG TIL!!! Lene Buch  
 

Kommentarer til beretningen: 

MC Hansen var en god oplevelse med mange gæster 

Niels Erik har sørget for væsentlig forbedring af hjemmeside, facebook side og instagram side.  

Linda har lavet et stort arbejde med booking 

Formandens beretning blev godkendt 

Ad 5 - Kassererens fremlæggelse af regnskab 

Vi startede året 2023 med. 

Kassebeholdning 01.01.23:  ........................  208.187 kr. 

Til skud honorar Roskilde kommune: ..........  50.000 kr. 

Til skud honorar Statens Kunstfond: ...........  46.000 kr. Dette er ca. 4.000 kr. laver end forventet 
grundet sen finanslovs vedtagelse. 

Lokaletilskud Roskilde kommune: ...............  10.250 kr. Dette er 10.250 kr. laver end forventet 
foregående år har vi fået 20500 kr. 

Entreindtægt: ..............................................  114.365 kr. 

Kontingent:..................................................  5.200 kr. Dette er en medlemstilbagegang på 22, 
svarende til 4.400 kr.   

Regnskabet viser en nedgang i kassebeholdningen ca 48.000 kr 

Forhøjelse af tidligere års lokale leje på 2.250 kr. til 2.750 kr. per koncert har medført en udgifts 
forhøjelse på 7.250 kr. 

Ekstra udgift til extern hjælp med IT-hjælp ude i byen 4.125 kr. 

Publikums tilslutningen til nogle af vores koncerter ikke har været som forventet og dermed er 
billetsalg og samlet entre indtægt blevet mindre. 

Med udgangspunkt i de med rødt angivne beløb svarende til ca. 30.000 kr.  + generelle prisstigninger i 
samfundet, må nedgangen i ksassebeholdningen være at betragtes som acceptabelt. 
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Regnskabet blev godkendt  

Ad 6 - Behandling af indkomne forslag  

Forslag fra bestyrelsen vedrørende foreningens vedtægter §5 stk 3. Her står at generalforsamling skal 

afholdes i 1. kvartal. Dette foreslås ændret til at generalforsamling skal afholdes i 1. eller 2. kvartal. 

Forslaget blev vedtaget  

Ad 7 – Valg til bestyrelsen  

Lene har valgt at stoppe som formand og Dorthe har valgt at stoppe som bestyrelsesmedlem. 

Stor tak til begge for et stort arbejde gennem tiderne. 

Valg af formand. Vælges for 2 år  

Linda vil gerne stille op som formand; men der vil ske ændringer, så alle bidrager. 

Linda er valgt som ny formand 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer Martin B Jensen, Niels Erik Holm, Flemming Lie Jørgensen 

(kasserer) er villige til genvalg. Vælges for 2 år  

Alle blev genvalgt 

Valg af suppleant. Lene er villig til valg. Vælges for 1 år.  

Lene blev valgt. 

Valdemar (Lindas søn) vil gerne være medlem af bestyrelsen 

Valdemar blev valgt 

Bestyrelsen består nu af Linda (forperson), Flemming (kasserer), Martin, Annette, Valdemar og Niels 

Erik 

Ad 8 - Valg af kritisk revisor 

Kirsten Præstegaard er villig til genvalg.  

Kirsten blev genvalgt. 

Ad 9 - Debat  

Det nye medlemssystem blev omtalt  

Ad 10 - Eventuelt  

Intet til referat 


